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Agradecimiento
a Prades

• El pasado lunes día 1 de julio, reci
bí una llamada del Sr. Prades, comentán

dome que quería reunirse conmigo para
solucionar el tema del coche, quedando
a mi petición el miércoles de la misma
semana en Prades Granollers.

Durante la reunión el Sr. Prades me

explicó exhaustivamente cuál era el trá
mite interno que seguían las quejas reci

bidas, asimismo me explicó también las

posibles causas de los malentendidos en

los talleres. Respecto a la última repara
ción me 'explicó que lógicamente yo no

tenia que haberla pagado y que el fallo
interno que habían tenido lo intentarían
solucionar, aún siendo complicado.

En todo momento el Sr.Prades me dio
sus excusas reiteradamente y me exten
dió un talón por el importe de la última

reparación, dejándome bien claro que
cuando tuviese cualquier otro problema
con el coche lo llevase a Prades Grano
llers y que hablara personalmente con él
o con el responsable de postventa, dán
dome también una garantía de dos años

por la ultima reparación y para cualquier
defecto o avería de piezas no expuestas
a desgaste, lógicamente.

Personalmente quiero dar las gracias
al Sr. Prades por la atención recibida por
su parte y la solución adoptada por él,
aunque me quedaré completamente sa

tisfecho cuando no vuelvan a suceder
casos de este tipo y no se tenga que lle

gar a estos extremos, puesto que dispo
nen de un equipo de personas encarga
das para estos temas

Sergio Expósito Durán
Granollers

El carrer nou, el cor de la
ciutat

• Com recordaran els lectos del Vallès,
fa ja uns quants dies, vaig fer una nota
dient que els vianants anessin amb

compte al travessar el carrer degut al mal
estat de les pedres del paviment i avui
no puc menys d'assabentar-los d'on han
de posar els peus ja que hi ha un nou

perill. Des del lloc on sóc plantat, el
xamfrà amb el carrer Anselm Clavé, just
al costat del pas de vianants, veig que
un home fa una entrebancada, si cau o

no cau, sort que no portava el cabàs de
la compra, si no, tots dos anaven per te

rra. Quin ensurt, pobre home, va marxar

tot mirant on havia posat el peu. Si no si

posa remei, aviat les pedres que envol
ten el forat aniran marxant totes espan
tades per no sentir les maledicciones que
diran tots els que s'hi entrebanquin.

El senyor Quincoces, que sempre es

serveix de la lupa, no cal que la porti per
buscar el sot, prou que es veu a simple
vista, no té cap amagatall.

Per travessar pel pas de vianats, hi ha
una petita rampa de desnivell per baixar
millor les cadires de rodes o els "cotxets"

dels nens petits, però compte no s'hi po
sin les rodes dins el sot, doncs necessi
tareu una mà caritativa perquè us ajudi a

sortir-ne.

REVISTA DEL VALLÈS

Comité de Empresa de SATI

H
emos leído con estupor la noticia publicada en su revista in
formando de los hechos acaecidos en la Empresa Sati de La

Garriga con motivo de la pasada huelga general. Como Comité
de empresa y al ser parte implicada en dicha noticia, pues se

nos llama "individuos que desacreditamos a nuestros propios
sindicatos, firmando lo que la empresa nos manda", queremos aco

gernos al derecho de defensa de nuestro honor, pues en ningún mo

mento sus redactores se han dirigido a nosotros para contrastar la
noticia antes de publicarla, por ello queremos desmentir los siguien
tes aspectos.

La noticia indica que se obligó a los trabajadores a secundar la

huelga un día antes, bajo las amenazas de la empresa de que si no

"se daba la baja a la Seguridad Social a los trabajadores se atuvieran

a las consecuencias': Como ustedes ya saben, la fecha de la huelga
general no se escoge de forma arbitraria, sino que viene marcada por
los sindicatos convocantes, y por lo tanto ni la empresa, ni el comité,
pueden variar dicha convocatoria.

El Comité convocó a la huelga a todos los trabajadores el día 20 de

junio, no oBligó a nadie a secundar la huelga o a recuperarla, sino

que dejó completa libertad para seguir o no la convocatoria. Todos
los miembros del comité (UGT, usac, CCOa) secundamos la huelga
como así lo habíamos acordado. No como hizo el delegado de la CGT

que rompió la unidad sindical haciendo caso omiso de la convocato

ria de huelga de su propio sindicato y la del comité de empresa, tra

bajando el día 20 de junio. El otro miembro de la CGT estaba de baja.
El comité de empresa de SAn está representado por UGT, usac,

ccoa, CGT, siendo el verdadero órgano de representación de los traba

jadores y quien tiene legalmente la verdadera representatividad, no

ese grupo de trabajadores que enviaron el comunicado a su revista.
Al no referirse al sindicato de CGT en la noticia publicada y estar

dicho sindicato legalmente representado en el comité de empresa de

SAn, debemos suponer que es al delegado de dicho sindicato a quien
se otorga la defensa en exclusiva de los derechos de los trabajadores,
en este caso, le sugerimos que empiece por asistir a las reuniones del

comité, pues a éste es a quien corresponde defender a los trabajado
res, así lo hemos hecho y así lo continuaremos haciendo mientras nos

otorguen su confianza.
En cuanto a la revista, muchos de los que hoy formamos el comité

luchamos por aquella famosa frase de "libertad de expresión': Aquella
frase no sólo significaba que todos pudiésemos expresarnos, sino que
lo hiciésemos con honradez. En sus manos quedaba el contrastar y el
evitar la manipulación de los escritos. Sentimos decirles que ustedes
no han cumplido con ello. y que gracias a ustedes hemos quedado en

entredicho delante de nuestros compañeros, familiares, amigos y ve-

cinos.

COMITÉ DE EMPRESA DE SATI

La Garriga

manera interessada, l'existència d'altres
possibilitats per ubicar la nova escola
d'Educació Primària i una llarga llista que
no podem relacionar per manca d'espai.

Així d'aquesta manera ambdues forma
cions es van presentar a les Eleccions
Municipals de l'any 99, cadascuna pel
seu costat i amb fortes i mútues críti

ques.
La nova legislatura, en la qual van tor

nar a pactar GIA i CIU, va consolidar la

imprevisió, la improvisació i la ineficàcia
de un Equip de Govern sense capacitat
de treball, ni visió política i quines es

casses accions o decisions queden supe
ditades per l'autoritarisme d'un alcalde
desfasat que ha estat abandonat per les
seves bases per conductes antidemocrà

tiques, aïllat políticament pels seus socis

conjunturals de CIU i que ha perdut el

suport i la confiança dels que el van vo

tar perquè se senten estafats.
Recentment la relació entre els dos

grups es trenca amb una excusa tan sim

plista que tot indica que obeeix a una

estratègia electoral del grup de GIA, o

potser també de CIU.
Ho anirem esbrinant segons el grau de

concreció de les explicacions públiques
que CIU vagi pronunciant respecte del
trencament amb GIA, que segons CIU ve

motivat per l'actitud totalitària de l'ac-
tual alcalde. Queda menys d'un any per
les properes eleccions municipals i dintre
del panorama polític no es preveu que
l'actual equip de govern, que s'ha quedat -

sol com un mussol i en minoria, necessi-
ti pactar amb altre grup per tirar enda
vant algun projecte municipal, per la
senzilla raó de que no tenen cap projecte
que precisi aquesta majoria. Pensem que
un cop aprovades les reqüalificacions ur

banístiques de Mas Dorca, impulsada per
CIU, i Can Plandolit impulsada per GIA,
donaran per acabada la seva feina.

Tenim la convicció de que l'Ametlla
necessita un govern de consens, per això
és necessari fer una profunda reflexió
ciutadana i convidar a que es quedin els
que estan capacitats per governar i que
poden superar qüestions personals i con

vidar a marxar a aquells que viuen para
petats en el rancor, la desconfiança i l'e

goïsme, siguin d'un partit o de grups in

dependents.
LAmetlla necessita que els que es que

din formin un govern unitari i fort, i que
aportin des de la seva perspectiva i ca

pacitat idees i treball. Ben segur que el

poble de lAmetlla del Vallès ho agraïria.
Jordi Pousa

PSC-L'Ametlla

El Cor de la Ciutat s'acomiada fins
una altra tot desitjant-vos molt bones
vacances

M.B.A

els líders d'aquelles formacions no tenien
la voluntat de calmar els ànims i superar
enfrontaments personals existents, des

prés de les nombroses querelles criminals
i denúncies promogudes i impulsades per
algunes persones que estaven integrades
a la formació convergent, ans al contrari,
van fomentar un clima de desconfiances

que patèticament s'han anat arrossegant
alllarg d'aquestes nefastes legislatures.

Des d'aleshores ençà es van anar suc

ceint sistemàticament els rampells auto
ritaris per part dels nous alcaldes de GIA
i CIU; tancament de la ràdio del poble,
manipulació de les eleccions sindicals,
les conductes antisindicals contra els re

presentants legals i democràtics dels tre

balladors/res i funcionaris/ries de lAjun
tament amb lacomiadament de dos tèc
nics municipals de la manera més roí i
barroera possible, l'intent d'amagar, de

Crisi municipal: GIA i
CiU trenquen el pacte de

govern
Les relacions entre GIA i CiU es van

iniciar cap allà l'any 1996 quan, amb
dues formacions polítiques, es van posar
d'acord per destituir l'alcalde escollit a

les eleccions, malgrat que CIU, inicial

ment, havia recolzat l'alcalde destituït.
La finalitat d'aquesta moció de censura

era repartir-se l(alcaldia el temps que res

tava de legislatura fins les eleccions de

lany 1999.
Ben aviat vam poder comprovar que

NOTA DE REDACCIÓN:
Sólo se publicarán aquellas cartas me
canografiadas; acompañadas con el

número del DNI. Se permiten seudóni
mos con la condición de que la Revista
tenga perfectamente identificado al

autor de la carta. Las cartas con una

extensión superior a las treinta líneas

podrán ser recortadas. No se publica
rán cartas insultantes o vejatorias ha

cia las personas. Se respeta el idioma

elegido por cada lector. La Revista no

asume C01ll0 propia ninguna opinión
publicada en esta sección.
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